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Referat kretsstyremøte 28.09.2020 kl 1800 via skype og 

Speidersenteret 

Tilstede 

Kretsleder: Julie Andra Taule Nordli 

Nesteleder: Håvard Østigård – ikke til stede 

Styremedlem: Ingrid Theminda Larsen – ikke til stede 

Styremedlem: Morten Ormberg 

Styremedlem: Astrid Fykse Jacobsen 

Styremedlem: Harold Trellevik 

Roverrepresentant: Ingrid J. Kvamme 

UAB representant: Per i dag har ikke UAB fått valgt en ny representant 

Vara: Martine Akse – ikke til stede 

Vara: Sara Tezera – ikke til stede 

Kretssekretær: Kine Nyhammer 

 

Vedtakssaker 

12/20 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent 

13/ 20 Søknad til ledertreningsfondet 
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Kretsstyret føler at søknaden er noe mangelfull og ønsker å få en mer spisset 

forklaring på hva prosjektet skal inneholde. Det bes om en utvidet søknad før styret 

behandler søknaden.   

Mål for kretsstyret  

• Helårsmål for 2020 

o Kontaktet alle gruppene i kretsen minst 2 ganger (1 gang i vårsemesteret og 1 

gang i høstsemesteret). 

o Støtte gruppene slik at vi får minst inn 50 nye registrerte/betalende medlemmer 

i kretsen. 

o Støtte gruppene slik at vi får minst inn 10 nye registrerte ledere eller voksene 

over 18 år.  

o Jobbe med å informere medlemmer om verv i kretsen, nasjonale og regionale 

arrangementer.  

• Delmål fram til neste kretsstyremøte 

o Økt fokus på smittevern og smittevennlig speiderarbeid 

Orienteringssaker 

o Oppdatering fra UAB, RB og ansatt 

• Oppdatering UAB: 

§ UAB har gjennomført peffkurs 2, det gikk veldig bra. Det var rundt 10 

deltagende speidere og 9 ledere. Smittevern var i fokus. Det har vært 

fokus på å lære opp nye unge ledere.  

§ Invitasjoner og budsjetter for alle kommende arrangement ligger nå i 

dropbox. 

§ UAB og mentorgruppen har gjennomført et samarbeidsmøte som har 

vært produktiv for begge parter.  

• Oppdatering RB: 

§ RB har gjennomført Rover kicoff med valg i roverombudet, nytt 

oppdatert roveromduet finner du i Hypersys og på nettsiden. Det var 

fokus på smittevern.  
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• Oppdatering fra ansatt:  

§ Kjører annonsekampanje på FB - vekst 

§ Oppstart av speidergruppe på Radøy 

§ Driftsmidler fra VFK 90 000kr 

§ Austrheim speidergruppe offisielt nedlagt 

 

o Fellesmøte med NSF 

• Kine og Julie deltok fra Bjørgvin, og Monica og Endre fra NSF. Det ble 

diskutert VM, Bymanøver, lager og samarbeid.  

 

o Bymanøver oppdatering 

• Kretsstyret må ta litt ansvar for gudstjenesten. Roar Moen ved Bønes kirke er 

positiv til å hjelpe til med Gudstjeneste. Birkeland menighet er positiv. Presten 

fra Ulriken har ikke mulighet i år.  

• Julie har kontakt med Åsane kirke  

• Astrid hører med Laksevåg kirke 

• Det er ønskelig med grønneskjorter, noen som leser noen tekster, flagg osv.  

• Gruppene har kontroll på postene. Postene skal være klar innen 10. oktober 

• Alle postene bli sendt ut kl 12:00 på manøverdagen, og svarene bli sendt inn 

fortløpende i løpet av dagen.  

• Julie tar ansvar for teknisk team. Temaet blir på ca. 10 stk.  

• Kretsstyret mener at det ikke skal sendes ut fasit til gruppene på forhånd.  

• Kine utarbeide en test via google skjema.  

Drøftingssaker 

• Kretsforum 23. – 25. oktober 

o Kretsen kan stille med 2 fra kretsstyret + roverkontakt. Hva ønsker kretsstyret? 

o Julie skal delta på Bymanøver så hun har ikke mulighet til å reise. Ingrid reiser 

som Roverkontakt. Det er mulig å sende Amalie om hun har lyst. Julie sender 

melde til de fra kretsstyret som ikke er tilstede på møte.  
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• Lederkonferansen 2021 

o Kretsstyret er positiv til at lederkonferansen skal avholdes i Bergen 2021. KM 

og NSF har vedtatt å flyttet Bymanøver på grunn av dette. Kine sender 

tilbakemelding til Elise på forbundskontoret med en presisering om at dette er 

en prosess, tradisjon fra 80-tallet, tre ulike organ som er involvert. Men vi 

ønsker det beste for våre ledere, og det er ytret ønske om å delta på 

konferansen.  

o Hva er det forventet av oss om det skal være i Bergen?  

 

• Koronavirus 

o Ingen ting nytt, det arbeids kontinuerlig med å utvikle arrangementene våre 

slik at er smittevernsansvarlig.  

 

• KLUS 

o Omreisende KLUS. Gruppene kan bestille KLUS til sin gruppe.  

o Sender ut mail og informere, legge det på fb samt på nettsiden Vi oppfordrer 

naborguppen å slå seg sammen. Sende ut informasjon til alle ledere, ikke bare 

gruppeledere.  

o En eller to representanter fra KS stiller og avholde KLUS 

o Tilbudt gjelder oktober og november.   

o Koronavenlig 

 

• Frivelighetskonferansen 

o På grunn av tidspunktet er det ikke mulig at noen fra Bjørgvin krets kan stille. 

Kine sender en tilbakemelding til VFK. 

 


